

## **Mr HO Lik Chi Nicholas**

Award-winning architect Nicholas Ho currently serves as Chairman of hpa (Ho & Partners Architects), a leading multi-disciplinary architectural practice headquartered in Hong Kong, and a Strategic Partner of HKTDC's Belt and Road-related initiatives.

With years of design experience across Europe, China, Southeast Asia and the Middle East and his wealth of knowledge and insight, Ho is the Hong Kong, China (HKC)'s representative to the Asia-Pacific Economic Cooperation (APEC) Business Advisory Council (ABAC), member of the HKSAR Youth Development Commission, member of Hong Kong Trade and Industry Advisory Board, member of Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) Belt and Road & Greater Bay Area Committee, and council member of Lingnan University.

With landmark projects across 50 cities in 12 countries totaling over 1 billion square feet of construction footprint, hpa has firmly established itself as an international and technologically advanced advisory platform for four decades. Since 2016, hpa has also spearheaded numerous SMART Cities initiatives through partnering with and investing in dozens of tech partners and solution providers globally, actively nurturing an ecosystem for technology development. Our advisory role and comprehensive services add value to clients' projects, including national governments and private sectors, with whom we have successfully collaborated in over 6 countries.

Ho has a keen interest in exporting Hong Kong professional services abroad, as exemplified by his current projects across Southeast Asia, Europe and the USA. Aligning with the PRC's mandate to develop the Belt and Road Initiative, he has been actively establishing partnership alliances along the New Silk Road.

## 何力治先生

何力治 (Nicholas Ho) 現任 hpa 何設計主席，hpa 何設計是香港一所多元化建築師事務所，也是香港貿易發展局一帶一路策略合作夥伴。

何力治擁有多年設計經驗，曾負責多個不同地區（如中國、歐洲、東南亞以及中東地區）的設計項目，屢獲國際大獎。憑藉他豐富經驗和敏銳洞察力，何力治獲委任為亞太經合組織商貿諮詢理事會中國香港代表、香港特區政府青年發展委員會成員、香港特區政府工業貿易署工業貿易諮詢委員會成員、香港貿易發展局一帶一路和粵港澳大灣區委員會成員及香港嶺南大學校董會成員。

作為一所國際化、致力發展科技產業，並於香港紮根 40 年的專業建築設計及發展顧問平台，hpa 何設計的建築足跡遍佈全球 12 個國家、50 座城市，合共擁有超過十億平方呎的建築面積。hpa 何設計自兩年前率先開拓智慧城市發展，並與超過 12 個戰略夥伴合作，將科技發展融入不同界別及產業，為各國政府和私人企業機構的發展全面增值。

何力治目前已在東南亞、歐洲以及美國地區開展多個國際性項目，是香港專業服務輸出境外的成功例子。順應中國政府倡議並主導的“一帶一路”合作理念，何力治積極出訪沿線國家和地區，重點發展新絲綢之路戰略夥伴聯盟。